
Cez medveďa hnedého sa na Slovensku
tunelujú milióny eur, tvrdí Huliak. Treba sa
pozrieť aj na Budajových dohodárov!
- CZ24 News | 23. října 2023

SLOVENSKO: Rudolf Huliak by ako minister životného prostredia riešil aj otázku veľkých
šeliem na Slovensku.

Ako povedal v rozhovore pre agentúru SITA, bola by to jedna z jeho priorít, aby občania na
slovenskom vidieku prestali byť vazalmi a rukojemníkmi ochranárov prírody a premnoženej
populácie medveďa hnedého, cez ktorého sa podľa neho momentálne tunelujú milióny eur.

„Zo slovenského vidieka sa nám stav tak neudržateľným spôsobom vyvinul, že ľudia prestali
‚pestovať‘ turizmus, prestali využívať cyklotrasy, na ktoré štát dáva obrovské peniaze. Skončí nám
pomaly včelárska činnosť v postihnutých oblastiach a výrazné škody sú aj na
poľnohospodárstve,“ uviedol Huliak.

Priblížil aj príklad z Podpoľania, kde v roku 2014 boli vyplácané škody okolo 18-tisíc eur a vlani to už
na tých istých parcelách bolo 380-tisíc eur. „Je to z našich spoločných peňazí, ktoré môžu ísť na
zdravotníctvo, školstvo alebo inde,“ dodal.

Ako ušetriť peniaze na envirorezorte? Treba sa podľa Huliaka pozrieť aj na
Budajových dohodárov
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Rudolf Huliak, ktorého prezidentka Zuzana Čaputová odmieta vymenovať za ministra životného
prostredia, v rozhovore pre agentúru SITA povedal, že nechce meniť koncepciu životného prostredia
v žiadnom  zmysle slova.

„Ani nechcem neplniť nejaké záväzky Slovenska voči čerpaniu zdrojov Európskej únie, či meniť
nejaké projekty, nedaj Boh, rušiť ochranu prírody alebo zonáciu,“ uviedol s tým, že sa treba iba
transparentne pozrieť na toky peňazí.

Skutočná ochrana prírody

Podľa Huliaka treba prehodnotiť zonáciu aj ochranu prírody z titulu toho, kde vznikol ten problém
spolunažívania ochranárov, poľovníkov, lesníkov, obyvateľov vidieka.

„A skúsime zbúrať práveže tie bariéry medzi ochranou prírody, ale podotýkam skutočnou ochranou
prírody. A nie týmto balastom, ktorý tu vyprodukovala mimovládna scéna, tretí sektor a isté politické
kruhy, ktoré si spravili z klímy, CO₂, ochrany prírody doslovne a dopísmena politickú agendu a
ideológiu,“ hovorí.

Stransparentnenie tokov peňazí

Priblížil, že nemieni rušiť ani štátnu ochranu prírody či jednotlivé odbory a nechce ani zasahovať do
idúcich projektov.
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